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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:222 Utvisning av invandrare med jobb

I medierna har man återkommande genom åren fått läsa om fall där invandrare 
utvisas trots att de arbetar och/eller bedriver näringsverksamhet. Att så var 
fallet innan Sverige fick ett tillåtande regelverk för arbetskraftsinvandring säger 
sig självt. Att det likaså tagit tid att anpassa och utveckla samma system är 
också naturligt. Däremot är det orimligt att Sverige återkommande inte förmår 
skapa ett tydligt och transparent system som belönar den som arbetar och gör 
rätt för sig. Även om regelverket i sin helhet fungerar väl är det uppenbart att 
det finns många som faller mellan stolarna.

 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson vad han avser att göra för att människor som arbetar och gör rätt för 
sig inte utvisas från Sverige.

………………………………………

Fredrik Schulte (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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